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Utskrivet: 2013-09-24 PROTOKOLL  07/2013
fört vid Stockholms Bilsportför-
bunds Styrelsemöte i
Assistancekårens lokaler i Älvsjö 
den 10 september 2013. 

Förhinder; Närvarande:
Janne Hallerstedt Jöran Pettersson
Kenta Lundmark Janne Lönnmark 
Urban Allberg Jonna Eriksson Bråhde
Christofer Lindberg Kurt Westberg
Anneli Lepistö Thomas Bergelin

Andreas Broberg
Bosse Svensson
Bill Södermark
Ricki Hillesjö
Conny Eriksson
Anne Catherine Rosén, sekr

§  69  – §  80
§  69  Mötets öppnande
§  70  Dagordning
§  71  Protokollsjustering
§  72  Ekonomi
§  73  Skrivelser

- Anläggningskonferens – Stockholms IF
- Funktionärslandslaget – SBF
- Utbildningstimmar i distriktet – SBF
- Klubbar som inte betalt/skickat in årsrapport – SBF

§  74  Arbetskonferens Stockholms BF
§  75  Förslag till ny distriktsindelning
§  76  Ungdomsprojektet
§  77  SGA-rundan
§  78  Rapporter och övrigt

- Profilkläder
§  79  Nästa möte
§  80  Mötets avslutande

§  69  Mötets öppnande
           Vice ordföranden Jöran Pettersson hälsade de närvarande välkomna till kvällens möte 
           och öppnade därmed mötet. Senare under mötet behövde Jöran gå och då tog Janne
           Lönnmark över som ordförande.

§  70  Dagordning
           Den föreslagna dagordningen godkändes.



    Stockholms Bilsportförbund Sidan 2 av 4

§  71 Protokolljustering
Protokoll nr 06/13 gicks igenom och godkändes.

§  72 Ekonomi
Kassören redogjorde för de senaste siffrorna vad gäller balans- resp resultatrapport.

            Fortfarande har tävlingsavgifterna inte kommit upp i det budgeterade och det ser i 
dagsläget svårt ut att i år uppnå detta.

§  73   Skrivelser
- Anläggningskonferens – Stockholms IF

Stockholms IF har bjudit in till en anläggningskonferens, som vi tyvärr inte
har möjlighet att delta i.

- Funktionärslandslaget – SBF
SBF har önskat hjälp med kandidater till funktionärslandslaget för ungdomar
i åldern 15-25 år. Beslöt att lägga ut detta på hemsidan resp facebook.

- Utbildningstimmar i distriktet – SBF
SBF har till distrikten skickat ut en förfrågan hur många utbildningstimmar vi
haft i distriktet under 2012. Sekreteraren inhämtar uppgifterna och vidarebefordrar 
till kansliet.

- Klubbar som inte betalt/skickat in årsrapport - SBF
Det är fortfarande 6 klubbar som inte skickat in årsrapport/årsavgift.
De styrelsemedlemmar som är fadder för någon av dessa ringer och påminner. 

§  74 Arbetskonferens Stockholms BF
Årets arbetskonferens kommer att gå av stapeln den 16 november. Själva upplägget      
och programmet för dagen kommer att fastställas vid nästkommande styrelsemöte
 den 8.10.

  

§   75 Förslag till ny distriktsindelning
             Informerade om att det finns ett förslag till ny distriktsindelning. I vårt fall skulle 

Södermanland/Västmanlands BF, Upplands BF och Gotlands BF slås ihop med 
Stockholms BF. Samtliga närvarande SGA fick i tur och ordning tycka till om 
sammanslagningen och samtliga (en tveksam) vill inte ha någon sammanslagning.

§  76   Ungdomsprojektet    
            Distriktet tillsammans med SISU kommer att lördagen den 9 november arbeta med
             det nya ungdomsprojektet. Vi hade hoppas få mer info av vår styrelsefadder, som
             tyvärr pga sjukdom inte kunde komma till kvällens möte. 

§  77    SGA-rundan
BilO:    SM kördes i Ullared den 7.9 med 21 startande.
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 Den 21.9 kommer det att gå en NEZtävling i Strängnäs. Hitintills 25 anmälningar. 
Andreas: Berättade om sin tävlingsverksamhet. Bland annat hade han varit i Tammerfors, 
Finland, och tävlat. Den 14.9 bär det av till Nora där StockholmsDM ingår.
Rally:  Bosse lämnade följande rapport från rally:
25.5 Rimo Sprint 90 startande – Mattias H 3:a ungdom, Nils J 2:a 4wd, Magnus W 1:a 2wd.    
17 st  ekipage från Stockholms BF
2.6  Film Sprint 76 startande. Magnus W 1:a 2wd, NilsJ 1:a 4wd, Fredrik Spångberg
1:a VOC, Mattias H 3:a ungdom. 11 startande från Stockholm
8.6  Rasbo DM – Björn A 2:a  4wd,  Magnus W 1:a 2wd. 137 startande.  35 st från                  
Stockholm. J, H, B jobbade vid mål.
15.6 Sprint Märsta, 83 startande Mattias H 3:a Ungdom, 1:a Björn Jacobsson 4 wd, Nils J 3:a 
4wd, Magnus W 3:a 2wd, Fredrik Spångberg 2:a VOC, 20 st startande från Stockholm.
6-7.7 SM-Sprint Halmstad. Jöran och Bosse domare. 
17.8 Almunge. Jöran domare och Bosse DC.
25.8 Sprint Rasbo 75 st, Mattias H 1:a Ungdom, Björn A 1:a 4wd, Fredrik S 2:a VOC och 
Lasse L 2:a App K. 12 st startande från Stockholm, Jöran domare, Håkan och Bosse Säkerhet.
Jocke Andersson Haninge olycka.
Kommande: 14.9 Nora DM, 15.9 Sprint Mälaröarna, 21.9 Sprint final Vallentuna, 22.9 
notkurs Högsta, 28.9 Hofors DM, 19.10 Sigtuna DM final, 26-27.10 SGA-träff Arlanda.
31.10 Förarmöte Mälaröarna.
Crosskart: SM i CK kördes på Högsta i juni. 105 startande, Fler funktionärer önskas och 
behövs. Bill har skissat på ett förslag hur man kan öka antalet funktionärer som han 
vidarebefordrar till styrelsen.
Miljö: De arrangörer som arrangerar tävlingar i Stockholm har nu gjort sina certifieringar. 
Kvarstår fortfarande några klubbar.
Websidan: Mer material till hemsidan efterlystes. OK att i fortsättningen gå via ”Idrott on 
line”.
Folkrace: 
1.6  Haninge MK med 1 st Deb, 15 st Juniorer 19 st Dam/Vet, 65 st Seniorer. Totalt 100 st
26.6 Botkyrka MK, Stockholmstävlingen 55 Seniorer, 14 st Juniorer,1 st Debutant. Totalt 70. 
Resultat:
Seniorer: Robban Svanäng
Juniorer: Emil Appelqvist
Damer: Annelie Lepistö
Veteraner: Christer Qvarnström
3-4.8  MK Speed 34 st Jun, 32 st Dam, 33 Vet, 186 st Sen. Totalt: 285 st.
31.8-1.9  Haninge MK 26 st Jun, 29 st Dam, 25 st Vet, 146 st Sen, 1 st Deb. Totalt 227.
Säkerhet: Thomas har under sommaren tittat på RC och STCC (Solvalla) samt Tierps DR-
tävling. I Tierp var säkerheten 100 %ig.
Ungdom: Jonna berättade hur säsongen varit hitintills och att hon bl a kommer att köra SM
i Uppsala. Kommer även att delta i Ungdomsprojektet.
Racing: Janne L meddelade att SGA-träffen i Racing som skulle har varit helgen 21-22.9 var
Inställd.
            

§  78   Rapporter och övrigt
- Profilkläder
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- Jonna hade pga tidsbrist för sitt tävlande inte fått fram priser och prover. 
Återkommer med detta till nästa möte.

§  79  Nästa möte
Nästa styrelsemöte kommer att hållas tisdagen den 8 oktober. Plats: på Kenta
Lundmarks företag.

§  80  Mötets avslutande
Janne Lönnmark tackade samtliga närvarande för ett som vanligt trevligt möte och
avslutade därefter detsamma.

Vid protokollet 

Anne Catherine Rosén Jöran Pettersson / Janne Lönnmark
Sekreterare Ordförande            Ordförande


